
 
Raadsvragen Drone inzet boven Gorinchem 
 
• Wat was de aanleiding om voor de inzet van een drone te kiezen? 
In dit geval is de drone ingezet ter ondersteuning bij de handhaving van de Noodverordening COVID-
19. Daarbij dient opgemerkt te worden dat de inzet van een politiedrone een regulier middel is ter 
ondersteuning van de algemene taakstelling van de politie.  
 
• Waarom zijn gemeenteraad en inwoners niet (vooraf) op de hoogte gesteld? 
Dit is niet gebruikelijk. De inzet van een drone valt onder hetzelfde regime als de inzet van de 
politiehelikopter.  
 
• Waarom is gekozen voor deze locatie? 
Ieder Basisteam kan een aanvraag tot ondersteuning van het drone-team doen. Binnen het gebied 
van Basisteam Lek en Merwede zijn er strandjes langs de rivieren en ander moeilijk bereikbare 
plaatsen. De inzet van de drone draagt bij aan het sneller en beter in beeld te brengen van de situatie 
op dit soort plaatsen. 
 
• Hoe zit het met de privacy waarborging tijdens het gebruik van de drone? 
Op gegevens die met de drone worden vastgelegd zijn de AVG (Algemene verordening 
Gegevensbescherming) en de WPG (Wet Politiegegevens) van toepassing.  
 
• Hoe is de veiligheid gewaarborgd bij het vliegen met drones boven onze inwoners? 
Er wordt met de drone niet (boven) over personen gevlogen, maar hooguit (boven) naast personen. 
 
• Wat is de effectiviteit van de inzet van deze drones en wat heeft het opgeleverd? Ook in 
relatie tot de inzet van BOA’s en/of politie. 
In verband met regen op zaterdag, is de drone alleen op zondag daadwerkelijk ingezet ter 
ondersteuning in de handhaving. Op de genoemde plaatsen zijn geen overtredingen waargenomen. 
De effectiviteit in zijn algemeenheid is vergelijkbaar met die van een reguliere politiehelikopter.  

 


